



飲品



DRINK LIST

白葡萄酒 White Wine

150ml	750ml
杯 Glass	瓶 Bottle
5,00€	-

Monograph White

葡萄品種：玫瑰妃（希臘品種）

玫瑰香氣是玫瑰妃葡萄典型的芳香，其酸度給人帶來酥脆的感覺，並為味覺聯想帶來巨大潛力。

Dry, White, Moschofilero (Greece), 12.5% alc.

Aromas of rose, typical for Moschofilero, dominate from the very first moment and its 'mountainous' acidity gives crispness and a great potential for gustatory associations.

Kir Gianni Paragka White

葡萄品種：羅迪蒂斯（希臘品種），瑪拉格西亞（希臘品種）

帶有稻草黃色和高光的葡萄酒。清爽，新鮮，帶有檸檬，柑橘皮和春天的花朵香氣，良好的酸度和圓潤的口感。

Dry, Mild, White, Roditis (Greece) 80%, Malagouzia (Greece) 20%, 13% alc.

Paragka is a wine with straw yellow color and highlights. Crispy, fresh, with notes of lemon, citrus peels and spring flowers on the nose, good acidity and a nice round finish.

- 18,00€

Gerovassiliou Malagouzia

葡萄品種：瑪拉格西亞（希臘品種）

它具有明亮的稻草色，綠色和成熟的水果香氣，例如梨，芒果和柑橘。口感豐富，充滿檸檬味，使口感平衡。

Dry, Mild, White, Malagouzia (Greece) 100%, 13.5% alc.

It has bright straw color with greenish hues and ripe fruit aromas, such as pear, mango and citrus. In the mouth it presents rich and filled with lemon flavors, giving a balanced finish.

- 25,00€

Pavliidi Thema

葡萄品種：長相思，阿斯提可（希臘品種）

複雜的香氣始於充滿異國情調的水果的強烈水果香氣，並延續了柚子和桃子的複合香氣。口感均衡，口感豐富，令人愉悅。帶有阿斯提可葡萄特有的酥脆質感的果味清爽乾淨。

Dry, Mild, White, Sauvignon Blanc, Asyrtiko (Greece), 13% alc.

Complex nose beginning with intense fruity aromas of exotic fruits and continuing with compounding hints of citron and peach.

- 32,00€

粉紅葡萄酒 Rose Wine

Monograph Rose

葡萄品種：阿吉歐吉提可（希臘品種）

相對較年輕，味道在花梨，石榴和奶油糖之間。口感特別順滑，單寧柔和，回味悠長。

Semi-dry, Mild, Rose, Agiorgitiko (Greece) 100%, 12% alc.

Relatively complex for its youth, aromas oscillate between prickly pear, pomegranate and butterscotch. A particularly smooth taste, with soft tannins and a fruity aftertaste.

6,00€ -

Variete Lalikou

葡萄品種：歌海娜

一款直接，歡快尤其美味的粉紅玫瑰酒。晚期葡萄酒。在罐子裡發酵。中度迷迭香鮭魚粉色，半乾，帶有紅漿果和花朵的香氣，平衡甜美和新鮮的味道。

Semi-dry, Mild, Rose, Grenache Rouge, Drink it now, 12% alc.

A direct, cheerful, no-nonsense and delicious rose wine. Late vintage. Fermentation in a tank.

Medium rosewood salmon color, semi-dry, with aromas of red fruits and flowers, balanced sweet and fresh taste.

- 22,00€